
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 675 af 2. september 2020 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Nina Legaard Kristensen 
  

3. september 2020 
J.nr. 2020 - 7426 
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Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvornår forventer ministeren, at regeringens dialog med EU-kommissionen er tilende-

bragt, som det fremgår af aftalen ”Bedre vilkår til særligt hårdt ramte dele af dansk er-

hvervs-, idræts- og kulturliv” indgået mellem regeringen (Socialdemokratiet), Venstre, Ra-
dikale Venstre, Socialistisk Folkeparti, Det Konservative Folkeparti og Alternativet den 

28. august 2020? 

 

Svar 

Jeg har fra Kommissionen fået oplyst, at arbejdet med at besvare de spørgsmål, som Skat-

teministeriet har rejst vedrørende fortolkningen af EU-retten, som følge af ferieafholdelse 

først har kunnet påbegyndes i indeværende uge. Jeg forventer imidlertid en snarlig besva-

relse og har anmodet mit embedsværk om at søge Kommissionens sagsbehandling frem-

met mest muligt. 

 

For en ordens skyld bemærkes, at det ikke på forhånd kan afvises, at Kommissionens svar 

vil kunne give anledning til opfølgende spørgsmål. 
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